

Pique-Nique at Eastry, Sunday 11 June 2023

This year we'll be meeting up at Eastry, near Sandwich in Kent, for our annual pique-nique, which will be held in the village hall there. The village lies on the former Roman road linking Dover with the Roman camp at Richborough. Today the beautiful St Mary's church, from the 13th century is the oldest building in Eastry (shown).



After the pique-nique we plan to visit the pretty town of Sandwich nearby, to stroll around its narrow lanes and admire the medieval half-timbered buildings, the fine Guildhall, and St Peter's church dating from the 14th century and surmounted by a cupola in Flemish style.

Pique-Nique à Eastry, Dimanche 11 Juin 2023



Cette année nous nous retrouverons à Eastry, près de Sandwich dans le Kent, pour le pique-nique annuel, qui aura lieu dans la salle communale du village. Celui-ci se trouve au bord de l'ancienne route romaine qui reliait Douvres et le camp romain de Richborough. Aujourd'hui la belle église Sainte-Marie, du XIIIe siècle, est le plus ancien bâtiment d'Eastry.

Après le pique-nique, nous comptons visiter la jolie ville de Sandwich, tout près d'Eastry, pour arpenter ses petites ruelles, en admirant ses maisons médiévales à colombage traditionnelles (à gauche), la belle maison de guilde, et l'église Saint-Pierre qui date du XIVe siècle et dont le toit est surmonté d'une coupole style flamand.